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3. Suvine töökorraldus.
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1. Majandusaasta 2017 kokkuvõtet tutvustas Malle Visnapuu.

M. Visnapuu luges ette 2017 a. kokkuvõtte majandusaasta aruandest.

Kadri Rattasepp – Kas Sipsiku maja küttekulud on vähenenud peale maja renoveerimist?

M. Visnapuu vastas, et selle kohta saab teha kokkuvõtted aasta lõpus.

O. Edovald – Kui suur summa peaks olema õppekulude raha? Tundub nagu peaks summa olema 
suurem kui on antud, sest võrreldes eelmiste aastatega on laste arv tõusnud, aga summa pole 
oluliselt suurem? 

M. Visnapuu vastas, et õpperaha tuleb 25% kohamaksust. Kogu summat ei ole ära jaotatud majade 
vahel, sest raha kulub ka õppeotstarbelise inventarile. Kui kogu summat ei ole ära kulutatud, siis 
majad saavad raha sügisel juurde.



2. Eelseisvad remonditööd suvel 2018.

M. Visnapuu loetles järgmisi töid; Sipsiku majas – akende vahetus, soojustuse renoveerimine ja 
keldrilae soojustamine. Kui rahasid saab juurde, siis ka elektrisüstemi renoveerimine Sipsikus ja 
Kalevipoja majas. Väikeste köökide renoveerimine koos nõudepesumasinate paigaldustega. Sipsiku
majja kuivatuskapid. Pillerkaares toimub juunu kuus ventilatsioonisüsteemi puhastus.

A. Abakova – Millal toimub Sipsiku maja Põngerjate rühma WC renoveerimine? 

M. Visnapuu vastas, et remondi töid teostatakse juulikuus.

O. Link – Millal saab Kalevipoja maja Lotte rühm enda ruumid? On ju lubatud mitmeid kordi, et 
me saame uue rühmaruumi?

M. Visnapuu – Lotte rühm sai remondi, vahetati linaleom ja värviti seinad.

O. Link – Meile on lubatud teist rühmaruumi, sest see ruum kus meie hetkel oleme on mõeldud 
spordisaaliks?

M. Visnapuu – Hetkel jääb selline korraldus, sest endises abikooli ruumides ei ole tehtud remonti.

Hoolekogu liikmetel tekkis küsimus miks peab Sipsiku majas aknaid vahetama, sellest rahast mis 
vald plaanib sinna paigutada võiks elekrisüsteemi välja vahetada?

K. Rattasepp tegi ettepaneku, et ta teeb valda järelpärimise.

3. Suvine töökorraldus.

M. Visnapuu andis teada, et al. 02.07. 2018-05.08.2018 on Sipsiku maja ja Pillerkaare maja lapsed 
Kalevipoja majas.

Tekkis küsimus, miks sellel aastal ei ole Pillerkaar lahti kui eelmise aasta hoolekogu koosolekul 
selgitati miks just Pillerkaare maja peab suveti lahti olema, kuna seal on teatud süsteemid mis 
peavad koguaeg töös olema?

M. Visnapuu vastas, et lasteaial on palgatud selle jaoks hooldusfirma.

K. Rattasepp palus, et lasteaia kodulehel kajastuks suvine töökorraldus.

4. Jõhvi Lasteaiad Arengukava 2016-2019 sisse viidavad muudatused ning muudatuste 
kinnitamine.

M. Visnapuu alustas arengukava muudatuste lugemist kui teda taksitati, sest tuli välja, et hoolekogu 
liikmetele ei ole eelnevalt e-mailidele muudatusi saadetud ja sellest tulenevalt ei ole saadud ka 
dokumendiga tutvuda.

O. Hodakovskaja – Arengukavas on välja toodud huvigruppide kaasamine ja koolitamine, kas 
lastevanematele on mõeldud koolitusi, sest tema ei tea et oleks?

M. Visnapuu vastas, et lasteaedael oli ATH tugigrupp, aga vanemad ei osalenud, va paar 
lapsevanemat. 

O. Hodakovskaja – Mis ülesandeid täidab eesti logopeed ja kui tihti ta käib majades, sest 
arengukava kohaselt peaks ta teostama lastele kõneravi?

O. Edovald vastas, et tema majas käib üks kord kuus ja võtab koolieelikuid. 



K. Rattasepp - Logopeediga seotud probleemidest on arutatud ka juba varasematel koosolekutel. 
Lasteaed on leidnud vähemalt ühe logopeedi kes on väga tubli ja me oleme tänulikud, et vähemalt 
Tema olemas on.

O. Edovalt – Arengukavas peaks muutma sõnastus, sõna kõneravi asendama logopeediline abi.

K. Rattasepp – Palun muuta lause arengukavas mis puudutab logopeedide tööd. 

OTSUS: Jõhvi Lasteaedade Arengukava 2016-2019 muudatusi ei kinnitata, kuna pole saadud 
eelnevalt arengukava muudatustega tutvuda. K. Ratasepp palus saata hoolekogu liikmete                 
e-mailidele muudatused tutvumiseks. 

5. Jõhvi lasteaedades rühmade komplekteerimine ja suurendamine 2018/2019 õppeaastaks.

M. Visnapuu ettepanek moodustada sõimerühmade asemel liitrühmad suurusega 18 last.

K. Rattasepp – Kuidas hetkel seis on järjekordadega?

M. Visnapuu - Ei oska hetkel vastata, sellega tegeleb direktor.

K. Ruusamäe – Laste vanus võiks olla rühmas ühtne, hetkel on rühmas erivanuselised lapsed ja kui 
on koolimineku aeg, siis üle poolte lastest ei lähe ja nii mitmes rühmas. Kas ei võiks juba 
sõimerühmas teha valiku, et ei tekiks liitrühmi?

L. Mihkelson – Lapsed viiakse aiarühma kuna sõimerühmas ei jätku kohti.

Hoolekogus tekkis arutlus kuidas vältida liitrühmade tekkimist. Ühisele arusaamisele jõuti, et oleks 
vaja kolme maja peale ühte sõimerühma juurde võib olla, siis oleks võimalik lapsi komplekteerida 
aiarühmadesse nii, et ei tekiks liitrühmi.

K. Rattaseppa küsimus vallavanemale – Arutluses on olnud uue sõimerühma vajalikkusest lastele 
vanuses 1,6-2 eluaastat. Kas tuleb uus sõimerühm? Kui tuleb, siis millisesse majja?

Vallavanem A. Naumkin – Raili Oks uurib hetkel kas selleks on vajadus või ei. Kui tuleb, siis tuleb 
see Kalevipoja majja.

K. Ruusamäe – Miks ei võiks tulla uus sõimerühm (kui tuleb) Pillerkaare majja, seal on ju ruumi 
rohkem? Pillerkaare majas võiks võtta kasutusele Avatud Ruumi metoodika, siis tekiks võimalus 
uuele ruumile! Kalevipoja majas on niigi ruumi nii vähe!

K. Rattasepp – Teen ettepaneku Railile, Kristi saadab Avatud Ruumi metoodikat tutvustavad 
materjalid.

OTSUS: Hoolekogu ei ole nõus, et sõimerühmade asemele tuleks liitrühmad 18. lapsega. Otsuse 
langetamine edasi lükata kui on selgunud kas on vajadus uue sõimerühma järele on või ei. Soov on 
liitrühmad kaotada.

6. Teised teemakohased arutlused.

6.1 K. Ruusamäe – Meie Kalevipoja maja Põngerjate rühma lapsevanemad on kirjutanud direktor 
R. Oksale kirja. Kirjas on väljatoodud meie rühma suurus vastavalt lastearvule. Meie rühma 
ruutmeetreid on liiga vähe, et seal saaks käia 20 last. Miks on rühmanimekirjas nii palju lapsi 
lisatud kui ruumi nende jaoks ei ole?



M. Visnapuu luges ette "Tervisekaitsenõuded koolieelse lasteastuse maa-alale,hoonetele, ruumidele,
sisustusele, sisekliimale ja korrashoiule" vastu võetud 06.10.2011 §6 lg 6 ja §13 lg 1-2 

K. Ruusamäe – Palume saada direktorilt ametliku vastust meie kirjale.

OTSUS:  Hoolekogu teeb lasteaia direktorile ettepaneku arvestada rühmade komplekteerimisel 
(laste arvu määramisel) rühmaruumi suurust, et ei tekiks ruumipuuduse probleemi (nagu hetkel 
Põngerjate rühma probleem).

6.2 K. Rattaseppa küsimus vallavanemale - Jõhvi valla 2018.a eelarves on Jõhvi Teatajas avaldatud 
info kohalet lisaks akende vahetuseks mõeldud summale  Sipsiku maja territooriumi 
renoveerimiseks ette nähtud 105000 eurot. Milleks seda kavatsetakse kasutada? 

Vallavanem A. Naumkin – Kindlasti tulevad vajalikud renoveermistööd.

6.3 O. Edovald küsimus vallavanemale – Meil on plaanis Sipsiku majas tulevasel talgupäeval 
pügada hekke ja võtta maha vanu puid. Kelle poole peame pöörduma, et luba saada?

Vallavanem A. Naumkin – Liivi Mölder tegeleb selliste küsimustega, pöörduge tema poole.
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